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To: 5.1.2e 5.1.2e @rivm.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Fri 10/23/2020 7:49:45 AM

Subject: RE: GGD ZHZ bellen voor update

Received: Fri 10/23/2020 7:49:46 AM

Thanx!

51 %e 5.1.2e

5.1.2e
Fis

Centrum Infectieziektebestrijding (Cib)
Landelijke Coordinatie Infectieziektebestrijding
Antonie van Leeuwenhoeklaan 9 | 3721 MA Bilthoven |

http://rivm.nl

van: INEERECSNN HERE @ iv nl>

Verzonden: vrijdag 23 oktober 2020 09:49

an: SEErv n>
Onderwerp: RE: GGD ZHZ bellen voor update

Net als VWS
*

From: 5.1.2e

Sent: vrijdag 23 oktober 2020 09:49

To: [EI rivm.nl>

Subject: RE: GGD ZHZ bellen voor update

Doe ik!

o— C2 REVERS
Sent: vrijdag 23 oktober 2020 09:47

Subject: RE: GGD ZHZ bellen voor update

eveniE en EAP informeren?

51.2e 5.1.2e

5.1.2e Li

Centrum Infectieziektebestrijding (Cib)
Landelijke Coordinatie Infectieziektebestrijding (
Antonie van Leeuwenhoeklaan 9 | 3721 MA Bilthoven |

Verzonden: vrijdag 23 oktober 2020 09:38

@rivm.nl>

2rivm.nt>; IEEE EXE ov. >; IEEE
Onderwerp: RE: GGD ZHZ bellen voor update



954979

Dank je wel Dit betekent dus waarschijnlijk een piek in het aantal meldingen binnen hun regio vandaag.
Dit is belangrijk voor het dashboardteam om hier eventueel een mededeling over te plaatsen.

Groeten

From:[EENEE © iv. >
Sent: vrijdag 23 oktober 2020 09:20

To: Drivm.nl>;

Subject: RE: GGD ZHZ bellen voor update

Goedemorgen,

Zojuist GGD ZHZ gebeld.
Ze hadden een achterstand van 475 meldingen waarvan:

« 100 buiten hun eigen veiligheidsregio - deze zijn doorgezet naar de juiste veiligheidsregio (versnipperd
over verschillende regio’s)
e 375 binnen hun veiligheidsregio - hiervan zal het meest voor 10 uur vanochtend weggewerkt zijn; rest eind

van de dag.

Ze zijn dus grotendeels weer bij.
Ook hebben ze hun werkproces aangepast.

EPI coronatelefoondienst

Alle reacties graag aan [JEN @rivm.nl

Sent: donderdag 22 oktober 2020 21:43

@rivm.nl>

011ml IRE vm. otIEE

Subject: GGD ZHZ bellen voor update

Hoi,
Kunnen jullie morgenochtend GGD ZHZ bellen om te vragen of ze inderdaad nog geen nameldingen hebben kunnen

verwerken, of dat ze dit deels al wel gedaan hebben en de meer recente meldingen nu langer op verwerking naar

Osiris laten wachten? VWS wil heel graag weten wanneer ze weer ‘bij’ denken te zijn.
Ik heb net met VWS en GGD GHOR gebeld. Het blijkt dat GGD GHOR met eenzelfde inventarisatie bezig is bij
GGD'en. [EEEgaf (terecht) aan dat het goed zou zijn om dit in de toekomst met elkaar af te stemmen. Ik had

me niet gerealiseerd dat zij hier ook mee bezig waren.

Bedankt


